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扶輪社友們談論新的 2010-11 RI 年度主題 

Rotarians talk about the new 2010-11 RI theme 
 

國際扶輪新聞 -- 2010 年 1 月 19 日 

Rotary International News -- 19 January 2010   

地域扶輪基金助理協調人陳仁德 前總監 PDG Ortho 譯 

 

您對於 2010-11 RI 年度主題，打造社區–連結世界，有什麼看法？ 

What do you think of the 2010-11 RI theme, Building Communities -- Bridging Continents ? 

 

 
Charlie Rogers, District 6980 (Florida, USA)  

6980 地區 (美國佛羅里達州)  

“我很喜歡它是一個行動主題這個想法。它真正容納了我們以扶輪社友身分所做的一切事情，包括在當地的以及

在國際層面的。”  

"I like the idea that it’s an action theme. It really encapsulates everything we do as Rotarians, both on a local 

and international level."  

 

 
Damodar Patchipala, District 3020 (India)  

3020 地區 (印度)  

 “它非常棒 – 非常精準並且容易引人注意。在我家鄉，我相信他們都會很欣賞它。”  

"It’s wonderful -- very precise and catchy. Back home, I think they will appreciate it."  
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W. Dale Bailey, District 5340 (California, USA)  

5340 地區(美國加州)  

“看到海地的情勢後，覺得它非常恰當。我們將會有一個很巨大的工作等著我們。” 

"It’s very appropriate given the situation in Haiti. We are going to have a great task ahead of us."  

 

 
Jeffry Cadorette, District 7450 (Pennsylvania, USA) 

7450 地區(美國賓州)  

“我對於他所作的豐富研究以及深思熟慮印象深刻。他真的將它透徹思考。它也是在最近的記憶中第一個能夠應

用到非扶輪社友的主題。 

"I was impressed with the amount of research and deliberation. He really thought it through. It’s also one of 

the first in recent memory that applies to non-Rotarians too."  

 

 
Karen Sekich, District 5450 (Colorado, USA)  

5450 地區(美國科羅拉多州)  

 “我實在太興奮了，我剛剛到 RI 網站並且寄發了一封 e-卡給我的所有(扶輪社)社長當選人。我們的地區在世界

各地服務，因此這個主題也將隨著他們在世界各地引起共鳴。” 

"I was so excited, I just went to the RI website and sent all my presidents-elect a theme e-card. Our district 

works all over the world, so this theme is going to resonate with them." 

 


